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在 2010 國際講習會的第二次全體會議當中，地區總監當選人首度瞥見 2010-11 社長年度重點工作。 

District governors-elect got their first glimpse of the 2010-11 presidential emphases during the second plenary 

session of the 2010 International Assembly.  

 

在柯林根史密斯的“準備要做”的清單中，根除小兒麻痺以及向青少年及青年伸手高居首位。清單上也列出了未來

願景計畫的六大焦點領域。 

Polio eradication and outreach to youth and young adults top RI President-elect Ray Klinginsmith's "to-do" list. 

Also featured are the Future Vision Plan's six areas of focus: 

 和平與衝突預防/解決 Peace and conflict prevention/resolution  

 疾病預防與治療 Disease prevention and treatment 

 水資源與衛生 Water and sanitation 

 母親與兒童健康 Maternal and child health 

 基礎教育與識字 Basic education and literacy 

 經濟與社區發展 Economic and community development  

 “很少有地區總監像你們一樣對於你們要推動與答成的特定計畫得到如此清晰的願景，”前 RI 社長 Cliff 

Dochterman 告訴地區總監當選人。 “這些重點工作並非新的計畫，但他們的確給了扶輪世界對於未來很棒的一

個年度有了很了不起的焦點。” 

"Seldom have district governors been given such a clear vision of the specific programs that are yours to 

promote and achieve," Past RI President Cliff Dochterman told district governors-elect. "These emphases are 

not new programs, but they do give the Rotary world a fantastic focus for a great year ahead." 

 

 

    
 


